
Referat: 

           VESTERHASSING-ANTENNEFORENING 
Generalforsamling 7. marts. 2024 kl. 19.30 
   på Gæstgivergården Gandrup 

 
 
1:  Valg af dirigent. Karsten Vestergaard blev foreslået og valgt. 
Karsten gennemgik indvarsling og lovligheden af generalforsamlingen og kunne 
konstatere at alt var lige efter vedtægterne. 
 
2: Formandens beretning: 
FM: Indkaldelsen skulle have været på opslagstavlen i ugeavisen, men den var blevet 
lukket ned, i stedet kom den på meddelelser i avisen som koster lidt mere. 
Men ellers blev det lagt på vores hjemmeside og på Facebook før 21 februar. 
Vi prøvede denne nye måde for at få flere med, men det er de samme der kommer, og 
vi må konstatere at der ikke var nogen fra Langholt, men de jo også lige er kommet 
med og skal vænne sig til medindflydelse. 
Det næste vi vil forsøge, er at sende det ud via E-Boks, mail eller sms som måske kan 
laves gennem vores nye regnskabsprogram. Dette undersøges nærmere. 
 
Sidste år var der kun 3 ud over bestyrelsen, men vi fik da valgt 2 suppleanter så det 
var ok, men vi havde dog gerne set nogle flere delegerede. 
 
Langholt er fra d. 1. 1. 2024 blevet overtaget af Vester Hassing Antenneforening, det 
var et af vores mål fra den forrige Generalforsamlig, og det er vi kommet i mål med, 
og vi har haft et par events i Langholthallens cafeteria hvor folk kunne komme og se 
hvem vi er og hvad vi kan tilbyde dem. 
Vi havde et par dage deroppe hvor 2 fra bestyrelsen deltog og fortalte om YouSee 
produkter og hvad vi kan tilbyde dem af gode tilbud. 
 
Gert har igen haft et travlt år, idet vi har fået et nyt regnskabsprogram, og her skulle 
alle poster flyttes manuelt, fordi det gamle Dysted program ikke kunne snakke 
sammen med det nye, har selvfølgelig fået den fornødne hjælp fra Flemming og en 
regnskabskyndig hjælper som han kunne ringe til. 
Nu er det hele kørt på plads og så kan Gert tage det lidt rolig igen, for han jagter jo 
stadig skyldnere. 
 
Vi har fået nogle internetkunder som er hoppet fra Nordlys over til youSee. 
Nogle var meget utilfredse med at signalet til både internet og tv var meget ustabil og 
som gav pixelering og ventetid på tv-signal pga. opdateringer.  
Signaler faldt konstant ud og det var de blevet trætte af, der er nu lavet aftale med 
dem og de har fået et youSee modem og andre en gratis tv-boks. 
 



YouSee streamer er et godt supplement til boksen, man skal dog betale 30kr. i leje 
om måneden for den, men det er folk fuld ud tilfredse med. 
YouSee kom jo med den nye YouSee Streamer og den virker bare perfekt, og mange 
har prøvet den og det fungerer bare. 
Flemming og Bruno har kørt med den i sommerhuset siden den kom frem, og den 
kører bare perfekt og nem at bruge. 
 
Formanden fortalte om de nye aftaler der er i gang med, 34 nye boliger på Irisvej og 
24 på Florvang, fortalte om Bredbånds aftaler og håndtering af disse og dette 
omhandler også Langholt 
 
For at komme i gang i Langholt har vi annonceret i Langholtposten hvor vi byder 
dem velkommen. 
FM orienterede om vores overtagelse af Langholt pr. 1.1.2024 og det er en aftale der 
er lavet sammen med Frank Hermansen som var leder af DKTV Aalborg afdeling. 
Frank Hermansen er nu gået på pension. 
Det er en aftale med dem at de giver samme pris som os, men dog med et tillæg på 
500,-kr i en overgangsperiode, som skal indgå i et opgraderingsprojekt i Langholt for 
at løfte teknikken op på Docsis 3 eller 3.1, for man skal selv være med til at 
finansiere opgraderingerne på anlægget, dog går YouSee ind og med financierer så de 
står ikke med det hele selv. 
 
Formanden fortalte om de mange internet udbyder der er på markedet og som vi altid 
skal tage højde for, Waoo, Nordlys, Stofa, Fastspeed og Telenord. 
Men YouSee kører nogle fornuftige priser og det bedste net, så det holder på 
medlemmerne. 
Fortalte om Marked 5 og prissætninger 249 – 299 – 349 kr. 
Fortalte om den nye regel med åben og lukket net som kan give andre udbydere 
mulighed for at benytte vores net, men da vi kører med lukket net, bestemmer vi selv 
hvem der skal have lov at benytte det. 
YouSee internet med særaftale. 
FM gav en uddybende forklaring på de særaftaler vi har med YouSee, og det giver 
vores medlemmer en særlig prisfordel og det er både på 200-20, 300-20 og 1000-100. 
 
Fortalte om vores nye modem som har indbygget firewall og om Mit Internet. 
Her ligger der en bedre beskyttelse, og har Wifi Mesh så man nemt kan tilslutte 
ekstra booster til sit wifi. 
Mit internet med masser af muligheder for medlemmerne. 
Man kan også oprette et gæstenetværk hvis man har brug for det. 
Vi har også med de nye brugerdata holde bedre øje med anlægget og kan ganske 
simpelt finde ud af hvor der er fejl på anlægget, hvilket er en stor gode. 
Og der er også masser af andre hjælpemuligheder i Mit YouSee, 
 
Kanalerne VH1 og Disney Jr. lukker pr. 20 marts 
MTV Hits bliver en ny kanal i Fuldpakken i stedet for VH1 



VH1 erstattes med Nick Music er en musikkanal med sjove, familievenlige 
musikvideoer. 
 
Minipakken som er en lille digital-tv-pakke, som kræver en boks, og så har vi fået 
adgang til det nye ”bland selv” YouSee Play. 
FM gav en uddybende orientering om youSee Play med udskiftning og tilkøb af 1 
eller flere kanaler, youSee Play hvor man selv bestemmer hvad der skal i pakken og 
de muligheder man har med at skifte kanaler som man har lyst til, og hvad man skal 
være opmærksom på. 
I YouSee Play kan man vælge pakker med 10- 20- 30- og 40 point, og man kan 
derudover tilkøbe enkelte point allerede fra youSee Play 10. Hver ekstra point koster 
10,-kr pr. md. 
 
Discovery som bl.a. har kanal 5 – 6- 8 og andre, forhandler man stadig med, og de 
har da også fra solgt en del rettigheder til TV2 og DR og Viasat som dermed får 
mulighed for at sende bl.a. de store fodboldkampe som man ikke har kunnet se længe. 
Man mener handlen er kommet i stand fordi Discovery ikke har fået de forventede 
reklamepenge ind, så mange af deres rettigheder ophører i 2024, og sagen er ikke her 
d. 1. marts afsluttet. 
 
Hvad kan vi i VHAF. 
FM fortalte om alle de muligheder vi kan tilbyde vores medlemmer. 
Streaming, YouSee Play Gratis Boks, Bredbånd til foreningspris, modem med Wifi, 
Mobil telefoni samt bredbånd uden TV pakke så der er mange fordele hos os til den 
helt rigtige pris. 
Vi holder også nogle events rundt i vores område hvor folk kan komme og snakke 
med folk fra YouSee og bestyrelsen hvis der er ting man gerne vil have oplyst. 
Næste event bliver her i foråret 2024, stedet er ikke besluttet pt. 
 
Formandens beretning blev enstemmigt godkendt. 
 
Regnskab ved Gert Andersen. 
Gert gennemgik regnskabet punkt for punkt både indtægter og udgifter. 
 
Regnskab blev enstemmigt godkendt. 
 
Gert budget: 
Gert gennemgik budget 2024 post for post med de forskellige indtægter fra pakker og 
ud fra det antal medlemmer som vi har. 
Der er lagt op til indtægter på 5.9 mill. 
Udgifter på 5.874 mill. Som vil give et overskud på 40.303 kr. 
Resultat efter afskrivning vil vi ende med et overskud på 490 kr. 
 
Budgettet blev godkendt. 
 



4: Indkomne forslag: 
Der var ingen forslag indkommet. 
 
5: Fastsættelse af medlemsbidrag. 
Grundpakken sættes til 3450 kr. årligt. 
Mellempakken til 6275 kr. årligt. 
Fuldpakken koster 7950 kr. årligt 
Grundpakken Bland selv 10 koster 523 kr. pr md,  
Mellempakken bland selv 36 koster 663 kr. pr md. 
YouSee Play 10 koster 3312 årligt,  
Minipakken 2648 kr. årligt den kræver en boks men den er gratis. 
 
6 Valg af bestyrelse. 
Flemming og Jon var villige til genvalg så de blev begge genvalgt. 
 
Valg af 2 suppleanter: 
Georg var villig til genvalg og blev valgt som 1. suppleant. 
Ny suppleant opstillede Arne Rasmussen som indtræder som 2. suppleant. 
 
Event. Her var en livlig snak om løst og fast. 
 
Ordstyrer og formand takkede herefter af for en god og saglig generalforsamling, og 
herefter var der kaffe og et par madder. 
 
Bestyrelsen blev efterfølgende konstitueret: 
Formand Flemming Madsen – Næstformand John Cocks – kasserer Gert Andersen –  
Sekretær Bruno H. Jensen – Webmaster/PR Jon Batsberg. 
 
    Referat: Bruno Hyldahl 
 
 
 


